
Dobrý den,

prosím o informací od starosty v souladu s informačním zákonem, jak byla

myšlena inřormace starosty, když dne 6.5. 2020 dle zápisu z jednání

zastupitelstva, inřormoval o:

Rekonstrukce hasičirny, potřebovala by zateplit, je nutno zpracovat projekt

na rekonstrukci hasičárny, v případě, že něco běží, ale dotace musí být v

takové výši, aby byla obec schopna to dofinancovat.

Jak to bylo myšleno? MOb pořídí projekt? Kdy a kdo?

Kdo má tento projekt přidělen jako zodpovědná osoba?

Děkuji za informace.
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